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Inleiding
Op 16 juni jl. ontvingen we een informatienota (nummer DOC-21-405295) met de opvolging van de 
motie over de verkeersveiligheid op de Tuinstraat in Hauwert. Deze motie is unaniem aangenomen 
tijdens de raadsvergadering op 15 april.

Als eerste willen we graag benoemen dat er diverse voorbeelden zijn in de gemeente (en 
daarbuiten) van wegen waar de maximale snelheid 50 km. per uur is, terwijl de weg niet direct zo 
ingericht is. Er zijn voorbeelden te over. Rond de kern Wognum is er onder andere de Hoornse Weg, 
Oosteinderweg, Westeinde weg, Nieuwe weg en Oude gouw. 

Ook in Hauwert geldt dat voor het Westeinde in Hauwert vanaf de melkfabriek. Is precies hetzelfde 
ingericht als de Tuinstraat nu. Maar op de Tuinstraat zelf is het al scheef. Het eerste deel is 50 en 
het tweede 60. De inrichting is hetzelfde. 

N.a.v. deze infonota ontvangen we graag antwoord op de volgende vragen.

1. Volgens wettelijke beperkingen kan de inrichting niet, wordt gemeld in de infonota. 
Waar staat dit dan precies in de wet, wat zijn die beperkingen en wat zou er moeten 
veranderen aan de motie zodat de beperkingen er niet zijn?

antwoord 

2. Er wordt aangegeven dat geest van deze motie meegenomen wordt bij de aanpassing 
van het kruispunt van de Zwaagdijk. Wat betekent dit concreet voor de snelheid op de 
Tuinstraat? Wat wordt er dan gedaan?

antwoord 



3. In de motie is opgeroepen om met HHNK en de politie in contact te treden. Is er overleg 
geweest met de politie en HHNK? Wat is er precies gevraagd aan politie en HHNK en wat 
was de reactie?

antwoord 

4. Waarom moet de Tuinstraat verkeersveilig gemaakt worden als 50 km. weg, terwijl er 
diverse voorbeelden zijn (in de gemeente) waar dit ook niet het geval is?

antwoord 

5. Er wordt gesproken over forse investeringen die bij de inrichting horen. Wat zijn die 
kosten dan precies (over welk bedrag praten we) en wat moet er dan precies aan de 
weg aangepast worden (details graag)? In hoeverre is contact opgenomen met de 
provincie om te onderzoeken of die investeringen door hen betaald kunnen worden (is 
namelijk een van de hoofdpijlers van de provincie)?

antwoord 


